
 

 

Ηράκλειο, 14-5-2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ &ΑΙΤΗΜΑ ΚΑΤΑΘΕΣΗΣ ΕΓΓΡΑΦΩΝ 

Προς την κα. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 

Θέμα:   Δυο χρόνια μετά ακόμα περιμένουν οι σεισμόπληκτοι της Σάμου  

 

Οι σεισμόπληκτοι της Σάμου έχουν καταθέσει σχετικούς φακέλους στην Υπηρεσία 

των Νεότερων Μνημείων που έχει έδρα στην Μυτιλήνη και η καθυστέρηση είναι 

πολύ μεγάλη είτε γιατί δεν υπάρχει το απαιτούμενο προσωπικό είτε γιατί ακόμα δεν 

έχει συνεδριάσει η αρμόδια επιτροπή του Υπουργείου Πολιτισμού. 

 

Επειδή, έχουν ήδη περάσει σχεδόν δυο χρόνια από τον φονικό και καταστροφικό 

σεισμό της Σάμου και οι κάτοικοι βρίσκονται έξω από τα σπίτια  τους, που έχουν 

χαρακτηριστεί κίτρινα και λαμβάνουν το επίδομα ενοικίου/συστέγασης. 

  

Επειδή, βασική προϋπόθεση της κατάθεσης του φακέλου των σεισμοπλήκτων της 

Σάμου στην αρμόδια Υπηρεσία του Υπουργείου Υποδομών (ΔΑΕΦΚ)είναι οι 

απαραίτητες εγκρίσεις από την υπηρεσία Υπηρεσία Νεωτέρων Μνημείων & 

Τεχνικών Έργων Βορείου Αιγαίου. 

 

Ερωτάσθε  κα. Υπουργέ: 

 

 -Πόσες είναι ακριβώς οι αιτήσεις που εκκρεμούν προς εξέταση  στην Υπηρεσία 

Νεότερων Μνημείων ( να μας κατατεθούν  αναλυτικά στοιχεία); 

 -Πότε θα συνεδριάσει  η αρμόδια επιτροπή για να εξετάσει τους φακέλους των 

σεισμοπλήκτων; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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